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Kohtla-Järvel lõpetati eesti-
■ keelsete raamatute müük põh

jendusel, et see ei tasu ära. Ometi elab Kohtla-Jär
vel ka tuhandeid eesti keelt kõnelevaid inimesi.

Asjal on kaks poolt. Kaubandus on eraettevõtlise 
käes ja pole midagi imestada, kui ostjaid pole ja müük 
lõpetatakse. Loodan, et kõik Kohtla-Järve eestlased 
hakkavad eestikeelseid raamatuid jälle Kohtla-Järvel 
küsima ja ostma. Et tekiks uuesti nõudlus.

Mis puutub ametlikku kirjavarasse ja kooliõpiku
tesse, siis see on igal pool eesti keeles. Ilmselt pole ka 
teiste Ida-Virumaa linnade eestikeelsete raamatute le
tid eriti suured.

Kas riik saaks kuidagi aidata fondide ja prog-
■ rammide kaudu, et Eestimaa sellest osast ei 

kaoks eestikeelne kirjandus?
Raamatuid fondide kaudu riiuleile saada pole mõtet. 

Meie kirjastused võiks küll mõelda ja Kohtla-Järvel 
raamatute suurmüüke teha ja siis ka veidi odavamalt 
müüma.

Meie asi on üha rohkem õpetada koolis maast ma
dalast eesti keelt, et eestikeelseid lugejaid tuleks juur
de ka vene rahvusest inimeste seast. Seda saab riik 
küll teha, et juba koolis eesti keel täiesti selgeks õpeta
da Anneli Ämmas


